
Bedankt voor het vragen van mijn advies mbt wederom een uitgave van een frequentieband

tbv telecommunicatie, de 26GHz band.

Voor alle duidelijkheid: de belasting door alle artificiële electro-magnetische velden in dit

land is nu al te hoog voor mij. Ofwel de overheid, u, bent hierin al te ver gegaan.

Mijn dringende verzoek is:

1-om rekening te houden met mensen die gevoelig zijn voor electromagnetische

velden/straling. (gevoelig voor bijvoorbeeld de veelheid, de sterkte, de onregelmatigheid, de

scherpte(amplitude), de onderlinge interferentie en/of de eventuele pulsering)

2- hierop integraal beleid te maken ( dus niet enkel per band afzonderlijk, maar voor het

hele spectrum!)

Als voorbeeld: je mag in Nederland ook niet overal 130 rijden; je mag ook niet overal

bouwen. Waarom mag je wel overal electromagnetische-stralingsvelden hebben?

Terwijl u niet eens volledig zeker weet of de straling gevolgen heeft voor de gezondheid van

plant, dier, mens en micro-organismen, niet in tijd en niet op alle wezenlijke vlakken van

bestaan, zoals aangaande bio-chemische processen, emotioneel-psychische processen,

fysieke gesteldheden etc. EN mbt de diverse mogelijkheden van impact zoals ik heb

beschreven onder punt 1 van mijn dringende verzoek.

Ik, inmiddels als ervaringsdeskundige, weet aan den lijve wat diverse stralingsbronnen met

me doen. Wanneer gaat u een volwaardige plek voor mij in deze maatschappij waarborgen?

U doet goed werk bijvoorbeeld mbt de emancipatie van mensen met een fysieke beperking

aangaande bijvoorbeeld het kunnen gebruiken van het openbaarvervoer, door het treffen

van voorzieningen.

Wanneer gaat u ingrijpen voor mensen met een electro-magnetische gevoeligheid, cq

'beperking'? Beseft u wel dat mijn wereld nu al overal wordt voorzien van steeds meer en

krachtiger snerpende wifi-velden?! NB mede in uw openbare gebouwen en vervoer!

Ik beroep me bij dezen op onder anderen de wet gelijke behandeling en eis van u dat u werk

maakt van op zijn minst het adequaat instellen van zgn witte-zone's verspreid over het land!

Witte-zone's, ofwel 100% stralingsvrije plekken/gebieden.

Behandel mij als gelijke! Dit gaat niet alleen meer over een enkele frequentieband.

Harmen Lommerts


